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Z  A  P  I  S  N  I  K 

s 30. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 30.09. 2015. godine 

 

Mahira Brkić – zamjenica predsjedavajućeg Općinskog vijeća Vareš, otvorila je 30. sjednicu s 

početkom u 16,00 sati, u velikoj sali Općine Vareš.   

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ismet Abdulahović, Boško Andrić, Mahira Brkić, Tajiba Brkić, Asmir 

Čizmo, Zdenko Franjić, Osman Ibrišimović, Emir Islamović, Kenan Kamenjaš, Đemo Kevrić, Mario 

Mirčić, Safeta Muftić,  Elvir Rožajac, Jasmin Salketić, Tarik Kovač i Nikola Šimić.  

Odsutni: Zdravko Marošević,  Goran Selak i  Mato Pavić.            

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Avdija Kovačević, sekretar 

Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović, pomoćnici općinskog načelnika i predsjednici političkih 

stranaka. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o realizaciji Zaključaka i postavljenim 

vijećničkim pitanjima sa 29. sjednice OV održane 30.07. 2015. godine. Na 29. sjednici OV nije bilo 

zaključaka od strane OV, postavljeno je šest (6) vijećničkih pitanja.  Na četiri (4) vijećnička pitanja 

nadležni su dostavili pismeni odgovor podnosiocima pitanja, na dva (2) vijećnička pitanja Stručna 

služba OV nije dobila pismeni odgovor.  

 

Općinski načelnik Kovačević Avdija u okviru aktuelne problematike na području općine 

Vareš, za današnju sjednicu nije imao obraćanje. 

 

(V i j e ć n i ĉ k a   p i t a n j a) 

Elvir Roţajac 

 

              Podsjetio je na svoje postavljeno vijćničko pitanje koje se odnosi na postavljenje 

zaštitne ograde ispred Općine Vareš (oglasna ploča-autobuska stanica), koja je trebala biti 

uraĎena do oktobra mjeseca tekuće godine. 

1. Šta je sa postavljenjem nastrešnica na autobuskim stanicama u Vareš Majdanu i Varešu 

(kod MUP-a i zgrade Općine Vareš)? 

 

2. Traži od nadležnih objašnjenje da li je neophodno da prilikom postavljanja cijevi za 

izgradnju MHE iste se postavljaju pored ceste i da li će se cesta dovesti u prvobitno 

stanje? O postavljenom pitanju dao je pojašnjenje. 
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           Zamjenica predsjedavajućeg OV zamolila je vijećnike da se pod ovom tačkom 

ograniče na postavljenje vijećničkih pitanja, a sva ostala pitanja da se prezentuju pod 

tačkom „Tekuća pitanja“. 

 

 

Safeta Muftić 

             

             Izjavila je da je zadovoljna odgovorom u vezi postavljenog pitanja koje se odnosi na   

            zamjenu izgorjelih sijalica ulične rasvjete, jer je isto i realizovano. 

 

3. Pitanje upućeno JKP d.o.o. Vareš u ime mještana naselja Pruga i Selište. Zašto dolazi 

do redukcije vode i zašto se ne postave kontejneri (dva ) koje ova dva naselja nemaju 

iako je više puta obećano da će se isti postaviti? O postavljenom pitanju dala je 

pojašnjenje. 

 

4. Da li je općinska inspekcija poduzela ikakve radnje u vezi bacanja otpada u rijeku 

Stavnju prilikom sjeće stabala i čišćenja korita rijeke na dijelu od pumpe Energopetrola 

do Vareš Majdana? O postavljenom pitanju dala je pojašnjenje. 

 

Ismet Abdulahović 

 

5. Pitanje – sugestija Općinskom načelniku da skrene pažnju uposlenicima na 

problematiku vezanu  za kamione Termobetona koji svoje cisterne čiste na području 

općine Vareš.  

 

6. Može li se spriječiti odvoz posipnog materijala iz MZ Dabravine. Ako se za odvoz 

posipnog materijala dobiva novčana naknada, treba i MZ Dabravine imati dobit od 

toga? 

 

Đemo Kevrić 

 

Izjavio je da nije dobio odgovor na postavljeno vijećničko pitanje i ponovo insistira na istom i 

traži da mu se dostave pismeni podaci o svim potraživanjima i dugovanjima Općine Vareš 

koja su bila u 2014. godini. Nije dobio odgovor ni na postavljeno vijećničko pitanje koje se 

odnosi na sanaciju lokalnog puta Striježevo-Kokoščići. 

 

7. Kada će se izvršiti izgradnja niša za kontejnere u MZ Striježevo? 

 

8. Da li će se raditi šta na rasvjeti u MZ Striježevo? 

O postavljenim pitanjima dao je pojašnjenje. 

 
 

Zamjenica predsjedavajućeg OV  stavila je na raspravu Zapisnik sa 29. sjednice OV. 

Nije  bilo  primjedbi i zamjenica  predsjedavajućeg OV stavila je  na izjašnjavanje Zapisnik sa 29. 

sjednice OV, te nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je Zapisnik sa 29. sjednice OV 

jednoglasno usvojen. 

Zamjenica predsjedavajućeg OV stavila je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  30. sjednicu OV 

koji je usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

Nije bilo rasprave i zamjenica predsjedavajućeg OV stavila je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog 

reda za 30. sjednicu,  te nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno  usvojen                 

s l i j e d e ć i  
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D n e v n i   r e d: 

 

 

1. Prijedlog Rješenja kojim prestaje pravo korištenja i posjeda Samoupravnoj interesnoj 

zajednici za komunalnu i stambenu oblast Vareš na zemljištu državne svojine kao 

gradskom graĎevinskom zemljištu. 

- Izvjestilac gosp. Ermin Musa pomoćnik načelnika 

 

2. Prijedlog Rješenja o prestanku obavljanja funkcije zamjenice Zajedničkog općinskog 

pravobranilaštva općina Vareš i Olovo. 

- Izvjestilac gosp. Kovačević Avdija općinski načelnik 

 

3. Izvještaj o realizaciji Odluke općinskog fonda za vatrogastvo u 2014. godini 

- Izvjestilac gosp. Rusmir Berberović pomoćnik načelnika 

 

4. Izvještaj o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća Vareš za prvo polugodište 2015. 

godine 

- Izvjestilac gosp. Leon Pavlović sekretar OV 

 

5. Informacija o provoĎenju Vansudske nagodbe, Općine Vareš i Zeničko-dobojskog 

kantona o načinu izmirenja obaveza po osnovu Zakona o šumama 

-Izvjestilac gosp. Kovačević Avdija općinski načelnik 

 

6. Informacija  o stanju lokalne i regionalne putne mreže na području općine Vareš 

- Izvjestilac gosp. Ermin Musa pomoćnik načelnika 

 

7. Informacija o vodosnabdijevanju i odvozu smeća na području općine Vareš i 

održavanju javnih površina 

- Izvjestilac gosp. Ermin Musa pomoćnik načelnika 

 

 

8. Tekuća pitanja 

 
 

 

Ad. 1. 

(Prijedlog Rješenja kojim prestaje pravo korištenja i posjeda 

 Samoupravnoj interesnoj zajednici za komunalnu i stambenu oblast Vareš  

na zemljištu državne svojine kao gradskom građevinskom zemljištu.) 
  

 Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovao vijećnik Mario Mirčić koji je sugerisao da se 

riješi pitanje  imovinsko-pravnih odnosa u vezi svih privrednih subjekta koji ne egzistiraju i ne 

postoje, odnosno da se sve raspoloživo zemljište upiše na Općinu Vareš.  

 Nije više bilo učesnika u raspravi i zamjenica predsjedavajućeg OV stavila je na 

izjašnjavanje Prijedlog Rješenja kojim prestaje pravo korištenja i posjeda Samoupravnoj 

interesnoj zajednici za komunalnu i stambenu oblast Vareš na zemljištu državne svojine kao 

gradskom graĎevinskom zemljištu. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenica predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno (16 glasova „ZA“ )  usvojeno  
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Rješenje kojim prestaje pravo korištenja i posjeda 

 Samoupravnoj interesnoj zajednici za komunalnu i stambenu oblast Vareš  

na zemljištu državne svojine kao gradskom graĊevinskom zemljištu  

 

Ad.2. 

(Prijedlog Rješenja o prestanku obavljanja funkcije zamjenice  

Zajedničkog općinskog pravobranilaštva općina Vareš i Olovo.) 
  

 Komisija za izbor i imenovanje na 11. sjednici održanoj 30.09.2015. godine jednoglasno 

je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija za izbor i imenovanja nema primjedbi na predloţeni Prijedlog Rješenja o 

prestanku obavljanja funkcije zamjenice Zajedničkog općinskog pravobranilaštva 

općina Vareš i Olovo, te Prijedlog Rješenja upućuje Vijeću na razmatranje.  

 Otvorena je rasprava u kojoj je vijećnik Boško Andrić ispred Komisije za izbor i 

imenovanja upoznao vijećnike o Zaključku Komisije po ovoj tački dnevnog reda. 

 U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnici: Đemo Kevrić (podsjetio je na Informaciju o 

stanja svih predmeta u Zajedničkom općinskom pravobranilaštvu koja se treba dostaviti vijećnicima), 

Mahira Brkić, Elvir Rožajac, Ismet Abdulahović i Općinski načelnik Kovačević Avdija koji je 

odgovorio na postavljeno pitanje vijećnika Ismeta Abdulahović u vezi procedure imenovanja 

zamjenika općinskog pravobranilaštva i planiranih aktivnosti na istom. U svom izlaganju izvijestio je 

Vijeće da će Informacija o stanju svih predmeta u Zajedničkom općinskom pravobranilaštvu biti 

dostavljena svim vijećnicima uz materijal za narednu sjednicu Kolegija i Vijeća. 

 Zaključena je rasprava i zamjenica predsjedavajućeg OV stavila je na izjašnjavanje 

Prijedlog Rješenja o prestanku obavljanja funkcije Zajedničkog općinskog pravobranilaštva općina 

Vareš i Olovo. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenica predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno (16 glasova „ZA“)  usvojeno  

 

Rješenje o prestanku obavljanja funkcije zamjenice  

Zajedniĉkog općinskog pravobranilaštva općina Vareš i Olovo 

 

Ad.3. 

(Izvještaj o realizaciji Odluke općinskog fonda za vatrogastvo u 2014. godini.) 
 

 Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Đemo Kevrić, Elvir Rožajac i 

Mahira Brkić koja je na osnovu izlaganja vijećnika u raspravi zatražila od nadležne Službe da do 

slijedeće sjednice OV, Vijeću dostavi informaciju sa podacima tko su dužnici po pitanju naknade za 

vatrogastvo i u kojoj se fazi nalaze podnesene tužbe protiv dužnika. 

 Za riječ se javio Rusmir Berberović pomoćnik načelnika za civilnu zaštitu koji je u svom 

obraćanju dao dodatna pojašnjenja i odgovore na postavljena pitanja u raspravi. 

 Nije više bilo učesnika u raspravi i zamjenica predsjedavajućeg OV stavila je na 

izjašnjavanje Izvještaj o realizaciji Odluke općinskog fonda za vatrogastvo u 2014. godini. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenica predsjedavajuće OV konstatuje da je sa 15 

glasova „ZA“ i 1 „SUZDRŢANIM“ glasom usvojen 

Izvještaj o realizaciji Odluke općinskog fonda za vatrogastvo u 2014. godini  

 

 



____________________________________       ____________________________________ 
5 

Ad.4. 

(Izvještaj o realizaciji Programa rada Općinskog 

vijeća Vareš za prvo polugodište 2015. godine.) 
 

 Sekretar OV Leon Pavlović dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Elvir Rožajac, Đemo Kevrić  i 

Mahira Brkić koja je sugerisala nadležnoj Službi da za narednu sjednicu OV pripremi  Nacrt Odluke o 

utvrĎivanju površina za parkiranje motornih vozila.  

 

 Zaključena je rasprava i  zamjenica predsjedavajućeg  OV stavila je na izjašnjavanje 

Izvještaj o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća Vareš za prvo polugodište 2015. godine. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenica OV konstatuje da je jednoglasno (16 glasova „ZA“) 

usvojen   

Izvještaj o realizaciji Programa rada Općinskog  

vijeća Vareš za prvo polugodište 2015. godine 
 

  

 

Ad.5. 

(Informacija o provođenju Vansudske nagodbe, 

Općine Vareš i Zeničko-dobojskog kantona o 

načinu izmirenja obaveza po osnovu Zakona o šumama.) 
 

 Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe, stavove i mišljenja iznijeli 

vijećnici: Boško Andrić, Elvir Rožajc, Đemo Kevrić, Mario Mirčić i Općinski načelnik Kovačević 

Avdija koji je u svom obraćanju dao odreĎena pojašnjenja u vezi realizacije naplate naknade za šume 

na osnovu Ugovora i Zakona o šumama, kao i o problematici vezanu za šume. 

 Zaključena je rasprava i zamjenica predsjedavajućeg OV konstatuje uz Zaključak da je 

Vijeće primilo k znanju  

Informaciju o provoĊenju  Vansudske nagodbe, 

Općine Vareš i Zeniĉko-dobojskog kantona o 

naĉinu izmirenja obaveza po osnovu Zakona o šumama 

 

Ad.6. 

(Informacija o stanju lokalne i regionalne putne mreže na području općine Vareš.) 

 

 Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Zamjenica predsjedavajućeg OV otvorila je raspravu. 

 Za riječ se javio vijećnik Đemo Kevrić koji je uz obrazloženje (načelnik  privremeno 

odsutan) zatražio 5 minuta pauze.  

 Zamjenica predsjedavajućeg OV dala je pauzu u trajanju  od 5 minuta. 

 Nastavljeno je sa radom današnje sjednice i zamjenica predsjedavajućeg OV  je 

konstatovala  da su na sjednici prisutni pomoćnici načelnika koji mogu dati potrebne odgovore i 

pojašnjenja iznesena u raspravi. 

 U raspravi su iznijeli svoje prijedloge, primjedbe, sugestije, pitanja i mišljenja vijećnici: 

Đemo Kevrić (predložio je da se ova točka kao i prethodna, planira za razmatranje po Programu rada 

OV u julu mjesecu) , Mario Mirčić, Zdenko Franjić, Elvir Rožajac, Jasmin Salketić, Tajiba Brkić, 
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Nikola Šimić, Mahira Brkić i Općinski načelnik Kovačević Avdija koji je u svom obraćanju dao 

pojašnjenja i odgovore na iznesene primjedbe i pitanja vijećnika u raspravi koji se odnose na 

problematiku i stanje puteva na općini Vareš. 

 Zaključena je rasprava i zamjenica predsjedavajućeg OV uputila je apel Općinskom 

načelniku i izvršnoj vlasti da se uzme o obzir sve što je rečeno za govornicom a postoji mogućnost da 

se realizuje, te ukoliko se pojave odreĎena sredstva koja se mogu iskoristiti u svrhu sanacije puteva da 

se iskoriste na putevima koja imaju veći javni interes. 

 Zamjenica predsjedavajućeg OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće primilo k znanju  

Informaciju o stanju lokalne i regionalne 

 putne mreže na podruĉju općine Vareš  
 

Ad.7. 

 

(Informacija o vodosnabdijevanju i odvozu smeća  

na području općine Vareš i održavanju javnih površina.) 

 

 

 Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, sugestije i mišljenja iznijeli  vijećnici: 

Elvir Rožajac, Đemo Kevrić, Mahira Brkić, Jasmin Salketić,  Tajiba Brkić i Safeta Muftić. 

 Zaključena je rasprava i zamjenica predsjedavajućeg OV uputila je apel na  povjerenike 

mjesnih zajednica da ubuduće budu dosljedni funkciji koju obavljaju za dobrobit mjesne zajednice 

koju zastupaju. TakoĎer je uputila apel Izvršnoj vlasti i JKP d.o.o. Vareš i sve one koji se bave ovom 

tematikom, da se ukoliko je moguće poboljša stanje vodovoda i odvoz smeća na području općine 

Vareš. 

 Zamjenica predsjedavajućeg OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o vodosnabdijevanju i odvozu smeća  

na podruĉju  općine Vareš i održavanju javnih površina   

 

 

Ad.8. 

                                                       (Tekuća pitanja.) 

 

1. Zamjenica predsjedavajućeg OV upoznala je prisutne da je dostavljen dopis za dostavu 

prijedloga za Program rada OV za 2016. godinu. 

 

2. Zamjenica predsjedavajući OV upoznala je prisutne sa Zahtjevom za materijalnu pomoć u 

svrhu rekonstrukcije crkve u MZ Pogar broj: P-41/15 od 17.08.2015. godine. Sa 

Zahtjevom je upoznat Kolegij OV koji je zadužio Općinskog načelnika da se očituje po 

istom. 

 

3. Zamjenica predsjedavajućeg OV upoznala je prisutne sa ponovnim Zahtjevom za sanaciju 

puta u ulici Matijevići od 08.09.2015. godine. Kolegij OV zadužio je Općinskog načelnika 

da pristupi rješavanju ovog pitanja.  

 

4. Zamjenica predsjedavajućeg OV upoznala je prisutne sa dopisom-primjedbom gosp. 

Zdravka Dostanić od 05.05.2015. godine, koji se odnosi na Odluku o organizaciji i radu 

dimnjačarske djelatnosti broj. 01-320/12 od 28.11.2013. godine. Kolegij OV upoznat je sa 

dopisom te je zadužio nadležne Službe da se očituju o istom. Služba za civilnu zaštitu 

dostavila je OV očitovanje-mišljenje broj: 02/3-44-1-167/15 od 15.09.2015. godine. 

Zamjenica predsjedavajućeg pozvala je vijećnike da se izjasne da li Vijeće prihvata 

očitovanje nadležne Službe.  



____________________________________       ____________________________________ 
7 

 
Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja i stavove iznijeli: vijećnik Elvir Rožajac, 

općinski načelnik Kovačević Avdija, zamjenica predsjedavajućeg OV Mahira Brkić i 

pomoćnik načelnika Rusmir Berberović.  

Zamjenica predsjedavajućeg OV pozvala je vijećnike da se izjasne da li se slažu da 

Stručna služba OV uputi gosp. Zdravku Dostanić dopis Službe za civilnu zaštitu broj: 

02/3-44-1-167/15 od 15.09.2015. godine.  

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenica predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno prihvaćeno da Stručna služba OV gosp. Zdravku Dostanić uputi očitovanje-

mišljenje Službe za civilnu zaštitu  broj: 02/3-44-1-167/15 od 15.09.2015. godine.  

 

5. Vijećnik Đemo Kevrić u svom obraćanju postavio je pitanje – da li je tražena suglasnost 

za izmjenu projekta radi postavljanja odnosno pružanja cjevovoda za mini hidrocentralu 

koja se gradi i ako jeste da li je Općina bila nadležna za potpisivanje Ugovora za izmjenu 

projekta. O postavljenom pitanju dao je pojašnjenje.  

TakoĎer je u svom obraćanju zamolio Izvršnu vlast, Kolegij OV kao i vijećnike da se stavi 

akcenat  i posveti pažnja o gorućim pitanjima i raspravama na sjednicama OV ( privreda, 

zapošljavanje, status Šumarstva i sl.)   

 

6. Vijećnik Boško Andrić  u svom obraćanju predložio je da se održi meĎustranački sastanak 

ili vanredna sjednica na temu problematike u vezi šuma. O predloženom je dao 

pojašnjenje.  

Zamjenica predsjedavajućeg OV  u svom obraćanju  konstatovala je da Općinsko vijeće 

upućuje Preporuku Općinskom načelniku da sazove i odrţi Međustranački sastanak 

u vezi aktuelne problematike na području općine  Vareš. 

 

7. Vijećnik Elvir Rožajac u svom obraćanju i uz dato obrazloženje traži hitno postavljenje 

„ležećeg policajca“  preko puta Osnovne škole na dijelu puta kod pekare MPM, ulica 

Zvijezda. 

Zamjenica predsjedavajućeg OV mišljenja je da se vijećnici slažu sa iznesenim 

prijedlogom vijećnika Elvira Rožajac. 

 

8. Vijećnik Ismet Abdulahović u svom obraćanju  podsjetio je na izlaganje vijećnika pod 

ovom tačkom dnevnog reda u kojem su iznijeli odreĎene probleme. Skrenuo je pažnju na  

aktuelnu problematiku na području općine Vareš i iznio mišljenje da se općina Vareš 

nalazi u veoma teškoj situaciju o čemu je dao i pojašnjenje. TakoĎer je u svom obraćanju 

iznio mišljenje o odgovornosti i nadležnosti Općinskog vijeća. 

 

 

        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

 

  Sjednica je završena u 18,45 sati.  
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